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شماره

صفحه

روزنامه

درمان  بر  مقدم  پیشگیری  موضوع 
و  بهداشت  بخش  در  نه تنها  است، 
زمینه های  تمام  در  بلکه  سلامت، 

زندگی ما صادق است.
شمار  مرگ ومیر  شاهد  هرساله 
دلیل  به  خود  هم وطنان  از  بالایی 
انتشار گاز منوکسید کربن ناشی از 
احتراق ناقص دستگاه های گرمایشی 
چنانچه  حال  هستیم.  غیراستاندارد 
در این مورد یارانه ای درنظر گرفته 
می شد و دستگاه دتکتورمونوکسید 
همگان  که  قیمت هایی  با  کربن 
باشند  داشته  را  آن  خرید  امکان 
می گرفت،  قرار  عموم  دسترس  در 
این  در  مرگ ومیرها  شاهد  دیگر 
خسارت های  شدن  وارد  و  رابطه 
و  شهروندان  به  غیرقابل جبران 
این  در  رسان  خدمات  دستگاه های 

زمینه نبودیم.
از سوی دیگر هزینه کرد در مورد 
و  استاندارد  گرمایشی  دستگاه های 
نیز می تواند  به آن  یارانه  تخصیص 
کاهش  برای  خوبی  سرمایه گذاری 
خسارت و جلوگیری از دست رفتن 

جان شیرین انسان ها باشد. همچنین 
و  کارآمد  نظارتی  شبکه  وجود 
و  عرضه  از  باشد  قادر  که  سالمی 
غیراستاندارد  دستگاه های  فروش 
نیز  کند  جلوگیری  خطرناک  و 
ازجمله نیازهای جدی امروز کشور 

است.
از  بسیار  چه  اخیر  سال های  در 
دلیل  به  را  عزیزمان  هموطنان 
وجود همین دستگاه های گرمایشی 

غیراستاندارد از دست داده ایم.
دانش  دردناک  و  تلخ  خاطره 
زمینه  این  در  که  عزیزی  آموزان 
و  غمبار  سوختگی های  دچار 
فراموش  هرگز  را  شدند  دلخراش 

نخواهیم کرد.
ارائه  در  نباید  نیز  سیما  و  صدا 
مورد  این  در  لازم  آموزش های 
داشته  درآمدی  و  تجاری  نگاه 
رسالت  مهم ترین  چراکه  باشد، 
ملی  نگاه  داشتن  ملی،  رسانه  این 
که  است  اموری  به  پرداختن  و 
داشته  بر  در  را  همگانی   منفعت 

باشد.

از روابط عمومی سازمان عمران و  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
بازآفرینی شهرداری شیراز محسن نعمت الله گفت: عملیات بتن ریزی 

سقف عرشه فولادی پردیس سینمایی جوان آغاز شد. 
شهرداری  شهری  فضاهای  بازآفرینی  و  عمران  سازمان  رئیس 
عنوان  مترمکعب  یکصد  را  بتن ریزی  مرحله  نخستین  حجم   شیراز، 

کرد. 

نصب شده  و  ساخته  تیرهای سقف  بیشتر  تاکنون  اینکه  بیان  با  وی 
است افزود: مابقی تیرها در کارخانه ساخته و در حال انتقال به پروژه 
هستند. وی افزود: این مجتمع در میدان کوزه گری دارای پنج سالن 
سینما، یک سالن تئاتر، یک آمفی تئاتر، سالن اجتماعات و باغ کتاب 
است. به گفته نعمت الٔله، شهرداری در نظر دارد با اجرای این پروژه، 

مجموعه فرهنگی فاخری را در جنوب شیراز تقدیم شهروندان کند.

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

واکنش وزارت بهداشت به شایعه 
فروش واکسن کرونا در بازار سیاه

بیماری  انتقال  موارد  از  نیمی  حداقل  داد:  نشان  بررسی  یک  نتایج 
کووید-۱۹ در جهان توسط افراد آلوده به کروناویروس که علائمی از 

بیماری در آنان وجود ندارد، صورت گرفته است.
به گزارش رویداد۲۴، در این بررسی آمده است: حداقل نیمی از موارد 
ناقلان  توسط  است  ممکن  جهان  سطح  در  کووید-۱۹  بیماری  انتقال 
خاموش بیماری صورت گرفته باشد که ناآگاهانه ویروس را به دیگران 

منتقل کرده اند.
حوزه  در  ضروری  اقدامات  اهمیت  کننده  تاکید  بررسی  این  نتایج 
از ماسک و  از قبیل رعایت فاصله اجتماعی، استفاده  سلامت عمومی 
شستشوی دست ها حتی در افرادی که احساس کسالت ندارند، است تا 

از گسترش ویروس جلوگیری شود.

محققان آمریکایی اظهار داشتند: برای کنترل همه گیری باید گسترش 
خاموش همه گیری را که از طریق ناقلان خاموش انجام می شود مورد 

توجه قرار داد.
در این بررسی محققان به مطالعه ۱۰ تحقیق پرداختند که برآوردهای 
آنان بر اساس اطلاعات هزاران مورد ابتلا در سطح جهان از زمان شروع 

شیوع کروناویروس تا ماه جولای است.
به نقل از خبرگزاری یونایتدپرس، محققان اظهار داشتند: پس از در نظر 
گرفتن چندین فاکتور از جمله مدت زمان لازم برای انتقال ویروس از 
فرد آلوده، حداقل ۵۰ درصد از موارد جدید ابتلا به بیماری کووید-۱۹ 
در جهان ممکن است از قرار گرفتن افراد در معرض ناقلان خاموش 

بیماری ناشی شده باشد.

امضای تفاهمنامه ساخت و خرید 
۱۰۰۰ دستگاه اتوبوس حمل و نقل 

عمومی درون شهری

معاون وزیر آموزش وپرورش: 

درصد   ۷۹ بر  افزون  هم اینک 
بصورت  کشور  دانش آموزان  از 

مجازی آموزش می بینند.
و  آموزش وپرورش  وزیر  معاون 
آموزش وپرورش  سازمان  رئیس  
داشت:  اظهار  کشور  استثنایی 
درصد   ۷۹ بر  افزون  هم اینک 
بصورت  کشور  دانش آموزان  از 

مجازی آموزش می بینند.
به گزارش ایرنا؛ سید جواد حسینی 
بیان کرد: با وجود اهمیت آموزش 
دانش  درصد   ۳۰ هم اینک  مجازی 
میلیون  پنج  حدود  یعنی  آموزان 
هوشمند  وسایل  از  دانش آموز 

آموزش بی بهره هستند.
وی اظهار داشت: طرح هدایت که به 

تازگی راه اندازی شده طرحی است 
که در آن وسایل کمک آموزشی از 
جمله تبلت به دانش آموزان توسط 

خیرین اهدا می شود.
و  آموزش وپرورش  وزیر  معاون 
آموزش وپرورش  سازمان  رئیس  
کنون  تا  گفت:  کشور  استثنایی 
هزار   ۱۳۵ توانسته ایم  طرح  این  در 
فراهم  دانش آموزان  برای  تبلت 
به  تبلت  هزار  پنج  امروز  کنیم که 
بلوجستان  دانش آموزان سیستان و 

اهدا می شود.
وی تصریح کرد: با توجه به شرایط 
کرونا و تأثیر آن بر روند آموزش 
صورت  به  آموزش  تا  شده  سبب 

مجازی در حال پیگیری باشد.

 تحلیل این خبر را در ستون
 سمت راست بخوانید

رئیس  دانشگاه تربیت مدرس از تدوین و اجرای شیوه نامه اصلاح حقوق 
بر پایه عملکرد جامع اعضای هیئت علمی این دانشگاه خبر داد و گفت: 
بر این اساس اعضای هیئت علمی بر مبنای نوع عملکرد حقوق دریافت 

می کنند.
به گزارش ایسنا؛ دکتر محمد تقی احمدی در نشست شورای دانشگاه 
بر  حقوق  اصلاح  شیوه نامه  اجرای  چگونگی  تشریح  به  مدرس  تربیت 
دو  از  بعد  پرداخت و گفت:  علمی  هیئت  اعضای  پایه عملکرد جامع 
سال مطالعه و نظرسنجی و استفاده از تجارب دانشگاه هایی مانند دانشگاه 
تهران به تدوین آیین نامه اصلاح حقوق بر پایه عملکرد جامع اعضای 
هیئت علمی اهتمام ورزیده شد که پس از بررسی و مطالعات زیاد به 
صورت قابل قبول و رضایت بخش برای اجرا در دانشگاه تربیت مدرس 
مهندسی  دانشکده  اساتید  کمک  با  هم  آن  ریاضی  مطالعات  و  رسید 

صنایع انجام شد.
رئیس  دانشگاه تربیت مدرس تاکید کرد: در این راستا با اجرای فرمول، 
میزان درآمد اساتید و بهره مندی آنان از شرایط فوق بررسی شد، آمار 
پتانسیل های  و  امور هیئت علمی طی ۵ سال گذشته  دفتر  اطلاعات  و 
موجود در هیئت علمی مورد توجه قرار گرفت و پس از تصویب در 
هیئت امنای دانشگاه، از سال جاری تصویب شد و با توجه به برخی از 
ابهامات موجود برای برخی از دانشکده ها چگونگی اجرای آن تشریح 

خواهد شد. 
احمدی در ادامه شرایط احراز پایه های کارآمدی و ممتازی شامل شرط 
عمومی احراز، شرط احراز، نحوه ذخیره مازاد امتیازات پژوهشی و میزان 
اول  اجرای شیوه نامه در سال  به دورنمای  افزایش حقوق را تشریح و 
اشاره کرد و گفت: هدایت و تشویق اعضای هیئت علمی به فعالیت های 
کارآفرینی بین المللی و تأثیرگذاری اجتماعی، سقف حق التدریس ۵۰ 
حق التدریس  نامحدود  سقف   ،۱۳۹۹  -۱۴۰۰ تحصیلی  سال  برای  واحد 
از  بهره مندی  امکان  پردیس،  شامل  خودگردان  دوره های  کلیه  برای 
هیئت  اعضای  اکثریت  برای  ممتازی  و  کارآمدی  ماندگار  پایه های 
ذخیره  گروه ها،  در  پایان نامه ها  و  دروس  عادلانه تر  توزیع  علمی، 
برای  بین المللی منحصراً  مازاد پژوهشی، کارآفرینی و  امتیازات  کامل 
بهره مندان پایه های سالیانه عادی )۴۰ درصد( و تسهیل کسب پایه های 

کارآمدی و ممتازی برای برخی از گروه ها و دانشکده ها با ماهیت ذاتی 
خاص و مشکل تر در کسب امتیازات از محاسن این شیوه نامه است. 

این  مثبت  آثار  از  کرد:  اظهار  نیز  مدرس  تربیت  دانشگاه  رئیس  
بین المللی خواهد  در سطح  دانشگاه  رتبه  و  رنکینگ  ارتقای  شیوه نامه، 
بود؛ چرا فعالیت های اعضای هیئت علمی به صورت روشن و شفاف در 
دید همگان قرار می گیرد و قطعاً تأثیر خوبی هم برای دانشگاه و هم 

برای اعضای هیئت علمی خواهد داشت. 
وی افزود: این شیوه نامه در حال اجراست و پس از یک سال لازم است 
مجدداً مورد بررسی قرار گیرد تا در صورت وجود برخی مشکلات و 

ابهامات، اصلاحات جزئی در آن اعمال شود.
به گزارش روابط عمومی دانشگاه تربیت مدرس، در ادامه دکتر مولی 
آیین نامه  این  درباره  توضیحاتی  بیان  به  علمی  هیئت  امور  دفتر  مدیر 
پرداخت و گفت: با توجه به اهداف دانشگاه های نسل سوم و ضرورت 
ورود دانشگاه تربیت مدرس، بسته موفقیتی در این راستا تعریف و این 
طرح با مشورت افراد صاحب نظر تدوین و آغاز شد و در ۱۵ دی ماه 
۹۷ توانستیم دستورالعمل ترفیع سالیانه اعضای هیئت علمی را اصلاح و 

به تصویب هیئت امنا برسانیم. 
جمله  از  تغییرات  از  برخی  دستورالعمل  این  در  کرد:  تصریح  مولی 
و  اجتماعی  تأثیرگذاری  کارآفرینی،  به  مربوط  امتیازات  شدن  اضافه 
فعالیت های بین المللی اعمال شد که باعث گردید اعضای هیئت علمی 
بیشتر در این زمینه تشویق شوند و دورنمایی برای فعالیت های اعضای 

هیئت علمی ترسیم شد. 
وی افزود: همزمان با تصویب این شیوه نامه، سیاست و برنامه راهبردی 
ابلاغ شد  و حق التحقیق  وزارت عتف درخصوص حذف حق التدریس 
که در این راستا با همکاری معاونت پشتیبانی و دفتر امور هیئت علمی 
طرح  شیوه نامه  درنهایت  تهران  دانشگاه  با  کارشناسی  جلسات  طی  و 
تغییر نظام پرداخت حق التدریس اعضای هیئت علمی در ۳ دی ماه ۹۸ 
به تصویب کمیسیون دائمی هیئت امنا رسید و بر اساس این طرح به 
تدریج و طی چند سال، پایه های عادی، کارآمدی و ممتازی جایگزین 
پرداختی های  بوده و در  به صورت مستمر  و  حق التدریس خواهد شد 

بازنشستگی اساتید نیز مؤثر خواهد بود. 

از هر دری کلامی

رئیس سازمان عمران شهرداری شیراز خبر داد:

تأکید آتش نشانی بر نقش 
دستگاه های دتکتور منوکسیدکربن 

در کاهش آمار گازگرفتگی

عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس خبر داد؛

تولید انبوه واکسن کرونای ایرانی 
در سال آینده

سرویس خبری/ نصرالله پناهی
همایش یکروزه مدیران، رابطین و خادم یاران آستان قدس رضوی در 
تالار اجتماعات شهید آیت الله دستغیب صحن حضرت احمد بن موسی 

)ع( شیراز برگزار گردید.
در این همایش جابر مهدی یار نماینده آستان قدس رضوی در فارس 
گفت: در مدت ۱۱ ماهی که از وقوع کووید ۱۹ در جهان، ایران و 
استان فارس می گذرد، تاکنون بیش از ۲۵ هزار بسته غذایی، معیشتی و 
بهداشتی توسط آستان قدس رضوی در استان فارس بین اقشار مختلف 

جامعه و قشر آسیب پذیر از شیوع ویروس کرونا توزیع شده است.
در ادامه آیت الله دژکام نماینده ولی فقیه در فارس و امام جمعه شیراز 
یاران آستان قدس رضوی در فارس  گفت: مدیران، رابطین و خادم 
در ایام وقوع شیوع کرونا به جهانیان درس جهاد و ایثار دادند و نشان 
دادند که تنها در ایران اسلامی است که همه در شرایط سخت و مشکل 

به کمک و همیاری هموطنان خود خواهند شتافت.

امام جمعه شیراز:

رئیس جمهور ترکیه حوادث مرگبار مربوط به حمله به کنگره آمریکا 
در واشنگتن دی. سی را »شوکی« برای بشریت توصیف کرده و به 

خانواده های کشته شدگان در این حوادث تسلیت گفت.
به گزارش ایسنا، به نقل از خبرگزاری آناتولی، رجب طیب اردوغان، 
رئیس جمهور ترکیه در اظهاراتی در شهر استانبول گفت: این اتفاقات 
در آمریکا که به عنوان به اصطلاح »مهد دموکراسی« توصیف شده، 

واقعاً کل جهان را شوکه کرد.
رئیس جمهور ترکیه اظهار امیدواری کرد که انتقال ریاست جمهوری به 
جو بایدن در ۲۰ ژانویه با همان آرامشی که دونالد ترامپ، رئیس جمهور 
در حال کناره گیری آمریکا در بیانیه اش از آن صحبت کرده، رخ دهد.
اردوغان همچنین به خانواده های کشته شدگان در کنگره آمریکا تسلیت 

گفته و برای مجروحان نیز آرزوی بهبودی کرد.
همکاری  شورای  عضو  کشورهای  آشتی  درباره  ترکیه  رئیس جمهور 
خلیج فارس نیز اظهارنظر کرد و آن را گامی »مثبت دانست که به نفع 

منطقه« است.

اردوغان:

رئیس  دانشگاه تربیت مدرس:


